
Zápis ze Školské rady ZŠ Bratří Čapků 
 
Schůzka se konala: 28.8.2008 
 
Přítomni: Ing. Beránek, Mgr. Špůrová, Štěpánka Žlůvová, Martina Šrejberová, Petra Riedlová,  
 MUDr. Marie Matysková 
  
Omluveni: ---   
 
Program: 1. Schválení předložených dokumentů: 
  - školní řád základní školy  
  - výroční zpráva školy za školní rok 2007/08 
 2. Grantová politika školy:  
  - byla diskutována situace a možnosti získání finanční podpory od zřizovatele a  
   dalších subjektů na různé aktivity, drobnější projekty, např.: ekologické apod. 
  - bližší informace jsou k dispozici na stránkách školy 
 3. Nabídka projektů: 
  - poselství křesťanských svátků: Vánoce, Velikonoce - probíhá pod vedením  
   lektorů z Hradce Králové, jsou zdarma, v rámci výuky vlastivědy, prvouky  
   apod., jedná se vždy o 1 vyučovací hodinu 
 4. Problematika početných tříd: 
  - na škole se týká 2. a 5.tříd a vzhledem k celkové finanční politice MŠMT nelze 
    tento stav smysluplně změnit a vyřešit (vysvětlil Mgr. Martin Zakouřil)  
      
 
     
Zapsala: MUDr. Marie Matysková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


